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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A békéscsabai Bárány utcai szennyvízcsatorna 
problémája" 

Tisztelt Miniszter úr!

A Békés Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság a Békéscsaba külterületén található Bárány 
utcával párhuzamosan húzódó belvízcsatornáról 35400/1788-1/2020.ált. ügyiratszámon rögzítette, 
hogy az súlyosan egészségkárosító, magas az E.coli baktérium koncentrációja. A csatorna már a 
megállapítás óta is több telekre hatolt be, súlyos károkat okozva, a helyzettel azonban az 
egészségkárosítás tényének megállapításán túl senki nem foglalkozott, azért senki nem vállalta a 
felelősséget. Az utcában élők tehát egyedül maradtak a problémával.

A fentiek tükrében kérdezem tehát Miniszter urat, hogy:

-Meddig kell még eltűrniük az ott élőknek a fennálló helyzetet?

-Miért nem tettek még a felelős szervek semmit az ügy megoldása érdekében?

-Milyen megoldása lehet az ügynek?

-A környezetet ilyen súlyos módon károsítókkal szemben milyen retorzió foganatosítható?

Megtisztelő válaszát előre is köszönöm!

Tisztelettel,

Stummer János


